



تأمين الحوادث الشخصية Personal Accidents Insurance

شركة وثاق للتأمين التكافلي ش.م.ك. (مقفلة)
Wethaq Takaful Insurance Company K.S.C. (Closed)



1-866662
www.wethaq.com

الفروع

الرياض
الشرق - شارع خالد بن الوليد - برج المدينة
هاتف: 1866662 - فاكس: 22491280

الرياض الصناعية
شركة وارد للاجارة والتمويل - الدائري الرابع
هاتف: 22324535 - فاكس: 24822453

الرياض
معرض أوتوسيتي - شارع الغزالي
هاتف: 22324791 - فاكس: 22324792

جمعية المهندسين الكويتية
هاتف: 97219263

Branches

Head Office
Sharq - Khaled Bin Al Waleed St. City Tower
Telephone: 1866662 - Fax: 22491280

Shuwaikh Industrial Area
Wared Lease and Finance Co. - Fourth Ring Road
Telephone: 22324535 - Fax: 24822453

Al Rai
Autociti Showroom - Al Ghazali Street
Telephone: 22324791 - Fax: 22324792

Kuwait Society of Engineers
Telephone: 97219263



ص.ب. 371 الصفاة، 13004 الكويت
P.O. Box 371 Safat, 13004 Kuwait



التكافل لتأمين كافة المخاطر..
Synergy .. to insure risks free

Personal Accidents Insurance

The speed track of modern life increased the possibilities to be exposed to personal accidents. The total dependence in transport and traveling on the transport means such as private and public vehicles of all types, in addition to traveling by air with the airlines, has many advantages in facilitating life and saving time. However, it has some disadvantages, as per the accidents leading to physical injuries and maybe deceases.

Insurance Coverage:

The insurance policy of common personal accidents shall compensate upon occurrence of an external accident resulting into a physical injury causing a partial, permanent or total disability, or in case of decease of the notifier or amounts due as mentioned in the document's schedule.

Insurance Contribution:

Paid annually and specified according to the age and profession of the subscriber as well as the potential risks.

Sum Insured:

The insurance amount differs according to that is required by the subscriber and approved by the company. The amount to be paid differs according to the injuries resulting from the accident or the disability degree caused.

Period of Insurance Coverage:

The personal accidents insurance coverage is available in annual basis, renewable according to the wish of the subscriber and approval of the company.

تأمين الحوادث الشخصية

الوقوع السريع للحياة المعاصرة زاد من احتمالات التعرض للحوادث الشخصية ، فالاعتماد الكلي في التنقل والسفر على وسائل المواصلات من سيارات وحافلات خاصة وعامة على اختلاف أنواعهما ، بالإضافة إلى السفر جواً عن طريق خطوط الطيران على ما له من فوائد في تيسير أمور الحياة وتوفير الأوقات ، إلا أن له وجهاً آخر وهو ما ينتج عنه من حوادث تؤدي إلى وقوع إصابات بدنية تسبب عجز جزئي أو كلي وربما حالات وفاة .

التغطية التأمينية:

تعرض وثيقة تأمين الحوادث الشخصية المشترك عند وقوع حادث خارجي نتج عنه إصابة جسمانية تسببت بعجز جزئي أو كلي أو دائم ، أو في حالة وفاته المبلغ أو المبالغ التي تستحق حسب ما هو مبين في جدول الوثيقة .

اشترك التأمين:

يتم دفعه سنويا ويتم تحديده وفقاً لسن ومهنة المشترك والمخاطر المحتملة

مبلغ التأمين:

يختلف مبلغ التأمين وفقاً لما يطلبه المشترك وتوافق عليه الشركة ، كما أن المبلغ المتوجب دفعه يختلف باختلاف الإصابات الناتجة عن الحادث ومدى درجة العجز التي سببتها .

مدة التغطية التأمينية:

التغطية التأمينية في وثيقة الحوادث الشخصية سنوية تجدد بناء على رغبة المشترك وموافقة الشركة .

هام...

يلقى كل طلب تأمين في شركة وثاق للتأمين التكافلي ما يستحقه من العناية والدراسة والتقييم من قبل موظفين أكفاء، وبالتالي فإن الأسعار التي تعرضها الشركة تكون مدروسة ومناسبة تماماً مع الحجم الحقيقي للخطر القائم.

Important

Wethaq Takaful Insurance Company gives the genuine care in studying and assessing each insurance application. This procedure is performed by qualified employees, consequently the prices offered by the company are completely studied and appropriate with the real volume of the standing risk.